
  

 

RDK-III / II / 2015  

Protokół z  2 / 2015 posiedzenia Rady Dzielnicy Kośminek w dniu 13 maja 2015  
godz. 18:30, przy ul. Bukowej 17. 

1. Posiedzenie zostało otwarte przez Przewodniczącą Rady Dzielnicy Kośminek Joannę Jabłońską.  

2. Sprawdzono listę obecności. 

Na posiedzeniu Rady Dzielnicy Kośminek obecnych było 15 członków Rady Dzielnicy, spośród 

15 członków Rady, wobec czego stwierdzono quorum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady 

Dzielnicy. 

Przywitano gości obecnych na posiedzeniu: 

- panią Beatę Stepaniuk – Radna miasta Lublin 

- pana Piotra Popiela -  Radny miasta Lublin 

- panią Iwonę Szczepanowską 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia: 

Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie 

 

4. Informacja  Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Kośminek o działaniach pomiędzy 

posiedzeniami Rady Dzielnicy. 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Kośminek Mariusz Kasprzak poinformował o spotkaniu 

z wiceprezydentem Miasta Lublin- panem Arturem Szymczykiem w sprawie inwestycji, które Rada 

Dzielnicy Kośminek chciałaby przeprowadzić z okazji stulecia dzielnicy (inwestycje wpisane 

do Budżetu na rok 2015). 

Kolejne spotkanie, w sprawie ulepszenia dróg na dzielnicy, odbyło się z dyrektorem Zarządu Dróg 

i Mostów- panem Adamem Borowym. Na spotkaniu ustalono, iż wykonana zostanie ul. Wilcza 

i fragment ul. Robotniczej, a jedna z ulic zostanie poprawiona. 

W rozmowach z panią dyrektor Domu Kultury „Bronowice” ustalone zostało, że od września 

wystartuje filia Domu Kultury na ul. Olchowej. 

Ponadto przesłane zostały pisma do pana Prezydenta Miasta Lublin w sprawie organizacji stulecia 

dzielnicy, ten sam temat został poruszony w rozmowie z Sekretarzem Miasta Lublin- jak na razie 

nie zostały ustalone żadne szczegóły. 

Pomiędzy posiedzeniami Rady Dzielnicy Kośminek odbyło się również spotkanie z Miejskim 

Architektem Zieleni. Na spotkaniu tym Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Kośminek uzyskał 

zapewnienie, że kiedy tylko pojawią się fundusze na ten cel, na placu u zbiegu ulic Sulisławickiej 

i Tetmajera posadzone zostaną drzewa i krzewy. 

  

Rada Dzielnicy Kośminek 

Ul. Bukowa 17, 20-353 Lublin 
Adres do korespondencji:  
Urząd Pocztowy Lublin, Skr. Poczt. Nr 153, 20-374 Lublin 
Tel. 605 906 512, joanna.rdk@gmail.com 

 



5. Dyskusja i przegłosowanie uchwały w sprawie: Budowy spalarni odpadów komunalnych w 

Elektrociepłowni MEGATEM w Lublinie. 

Przeprowadzono dyskusje na temat budowy elektrociepłowni, podjęto uchwale wyrażającą 

sprzeciw budowie elektrociepłowni.  

Nr Uchwały nr 7 / II /2015 z dnia 13 maja 2015, w sprawie: budowy spalarni odpadów 

komunalnych w Elektrociepłowni MEGATEM w Lublinie 

Rada Dzielnicy Kośminek jednogłośnie przyjęła uchwałę w rzeczonej sprawie. 

6. Sprawy organizacyjne dot. informowania członków RDK o posiedzeniach. 

Ustalone zostało, iż członkowie Rady Dzielnicy będą zawiadamiani o Posiedzeniach Rady w 

formie poczty elektronicznej – mailem, bez wysyłania zawiadomień listownych pocztą, oraz  

przypomnienie w formie smsa. 

Pani Czesława Jastrzębska –Kędra z uwagi że nie posiada dostępu do poczty elektronicznej, 

będzie otrzymywała powiadomienie w formie papierowej pozostawianej pod wskazanym adresem 

lub w skrzynce pocztowej. 

7. Informacje dotyczące przygotowań do festynu. 

Przewodniczący Zarządu Mariusz Kasprzak i Przewodnicząca Rady Joanna Jabłońska udzielili 

radnym wstępnych informacji o planowanych atrakcjach.  

Data festynu została ustalona na dzień 19 września 2015r. 

8. Zatwierdzenie protokołów z poprzedniego posiedzenia: 

Przegłosowano zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Nr RDK-III / I /2015 (1) z dnia 13 kwietnia 

2015; 15 - głosów za przyjęciem protokołu,  0 - głosów przeciw, 0 - głosów wstrzymujących się. 

Protokół przyjęto jednogłośnie. 

9. Sprawy wniesione. 

1) Głos zabrała obecna na posiedzeniu Rady pani Iwona Szczepanowska, prosiła o rozważenie 

następujących kwestii: 

a) Zazielenienia trawników wzdłuż ul. Dywizjonu 303 

b) Ustawienia statywów z workami na śmieci wzdłuż ul. Męczenników Majdanka, Lotniczej, 

Krańcowej, Dywizjonu 303, Pawiej, Elektrycznej, przy przychodni na ul. Topolowej oraz przy 

sklepach spożywczych 

c) Powołania osoby do nadzorowania czystości w Dzielnicy 

d) Ustawienia ławek wzdłuż ul. Dywizjonu 303 oraz przy przychodni na ul. Topolowej 

e) Ustawienia fontanny 

f) Oznakowania granic dzielnicy tablicami informacyjnymi z nazwą dzielnicy 

g) Stworzenia mapek informacyjnych z oznaczeniem miejsc charakterystycznych dla 

przedwojennej dzielnicy robotniczej 

h) Prośba o niewyrażanie zgody na wdrożenie w dzielnicy projektu „Rewitalizacja dolin rzecznych” 

2) Głos zabrał Radny Rady Miasta Piotr Popiel, przedstawił zebranym treść interpelacji w sprawie 

poprawy warunków oświetleniowych w pasach drogowych. W interpelacji poruszony został między 

innymi temat modernizacji oświetlenia przy ul. Kazimierza Dulęby na odcinku pomiędzy ul. 

Sulisławicką, a nieruchomością przy ul. Droga Męczenników Majdanka 55 oraz doświetlenia ul. 

Męczenników Majdanka na odcinku pomiędzy ul. Lotniczą, a ul. Sulisławicką. Pan Radny poprosił 

Radę o poparcie jego interpelacji. 

 

 



10. Wnioski, uwagi, komunikaty. 

1) Radny Rady Dzielnicy Michał Rozpendowski poprosił o przedstawienie jednolitego projektu do 

Budżetu Obywatelskiego, który to projekt został mu przekazany do wglądu. 

2) Radny Rady Dzielnicy Kamil Panczenko poprosił o dopisanie do projektu Budżetu 

Obywatelskiego kwestii oświetlenia pod wiaduktem przy ul. Garbarskiej. 

3) Przewodnicząca Rady Dzielnicy Joanna Jabłońska zakomunikowała, że planuje skontaktować 

się ze Strażą Miejską i Policją w sprawie zwiększenia bezpieczeństwa na Dzielnicy.  

W związku z tą informacją radni zgłosili propozycje miejsc, w które należałoby wysłać patrole. 

4) Dyżur radnych ustalony został na dzień 28.05.2015 i odbędzie się on w godzinach 17.00- 

18.00. 

5) Gimnazjum nr 15 przy ul. Elektrycznej zgłosiło się do Rady z prośbą o możliwość 

przeznaczenia reszty pieniędzy, które zostały po zakupie maty do taekwondo, na pomoce 

dydaktyczne. Radni przegłosowali tę propozycję: 12 głosów- za wyrażeniem zgody, 0 głosów- 

przeciwko wyrażeniu zgody, 1 głos- wstrzymujący się. 

Niniejszym Rada wyraziła zgodę na przeznaczenie pozostałej kwoty (ok.1700 zł) na pomoce 

dydaktyczne dla szkoły i poprosiła o informację zwrotną na co dokładnie zostaną przeznaczone 

pieniądze. 

6) Przewodniczący Zarządu Mariusz Kasprzak poinformował o planowanym postawieniu wiaty 

przystankowej przy przystanku na ul. Wierzbowej. 

7) Termin kolejnego posiedzenia wyznaczono na dzień 11.06.2015 o godzinie 17.30. 

 

11. Zakończenie posiedzenia. 

Zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy o godz. 21.30. 
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